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J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. szeptember
4-én  (szerda)  1800 órai  kezdettel  megtartott  közmeghallgatással
egybekötött üléséről.

Az ülés helye: „Összefogás” Közösségi Ház nagyterme.

Jelen vannak: Franzné Lakner Éva polgármester, Barnáné dr. Jámbor 
Dominika, dr. Lovas László, Pálosi Jánosné, Szabó Erika 
képviselők (5 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szöllősi  Csaba  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb meghívottak részéről  jelen van: András  István r.  alezredes,  a  Bajai
Rendőrkapitányság  vezetője,  Bilinovits  Ferenc  r.őrnagy,
Bácsalmási  Rendőrőrs  parancsnoka,  Szilvási  Zsolt  r.zls.
körzeti  megbízott,  Torma  Sándor  r.  alezredes,  Bácsalmási
Határrendészeti  Kirendeltség  vezetője,  Tikviczki  Jánosné  a
Bokréta Egyesület képviselője, Franzné Lakner Éva a Három
Generáció  Kunbajáért  Egyesület  elnöke,  Nagy  István  a
Német  Hagyományőrző  Egyesület  és  a  Sportegyesület
képviselője, Szabó László a Nyugdíjasok Egyesületének és a
Mozgáskorlátozottak  Egyesületének elnöke,  Korda István a
Polgárőr Egyesület elnöke, Simonné Nógrádi Mária IKSZT
munkatárs,  Szabóné  Hebők  Anikó  IKSZT  munkatárs,
Racsmány János köztisztviselő, műszaki ügyintéző
A lakosság részéről 40-50 fő érdeklődő.  

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Tímár  Judit  alpolgármester,
Halbländer József képviselő (2 fő). 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén,  a
közmeghallgatáson megjelent meghívottakat és vendégeket. Megállapítja az ülés
határozatképességét, mivel 7 fő képviselő közül 5 képviselő jelen van. 



Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő,
mellyel a Képviselő-testület 5 „igen” szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás
nélkül egyetért. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselőt,
amely  javaslattal  a  Képviselőtestület  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodással,
ellenszavazat nélkül egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

75/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. szeptember 4-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 2012. évi
munkájáról.

     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

3./ Beszámoló a Határrendészet 2012. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

4./  Beszámoló  Kunbaja  községben  működő  Egyesületek  munkájáról,  az
önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról

     a./ Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     b./ Három Generáció Kunbajáért Egyesület beszámolója
     c./ Német Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     d./ Nyugdíjasok Egészségmegőrző Egyesülete beszámolója 
     e./ Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete beszámolója
     f./ Polgárőr Egyesület beszámolója
     g./ Sportegyesület beszámolója
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

  Egyesületek képviselői

5./ Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 2012. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező
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6./ Bejelentések 

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás  nem  hangzott  el,  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló
tájékoztatást az előterjesztésnek megfelelően javasolja elfogadni. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

76/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 
     2012. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: A napirend kapcsán köszönti András István r.
alezredest, a Bajai Rendőrkapitányság vezetőjét, Bilinovits Ferenc r.őrnagyot, a
Bácsalmási Rendőrőrs parancsnokát,  Szilvási Zsolt r.zls-t körzeti megbízottat.
Megkapták a rendőrség beszámolóját. A beszámoló igen részletes, sok adattal
alátámasztva.  Jó kapcsolat  alakult ki a rendőrség és az önkormányzat  között,
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segítik egymást. Jó a kapcsolat a Szivárvány Szociális Szolgáltató Központtal is,
a körzeti megbízottal rendszeresen keresik egymást.
Kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni?

András István r. alezredes, a Bajai Rendőrkapitányság vezetője: Köszöntötte a
közmeghallgatáson  megjelenteket.  Örömmel  találkozik  a  helyi  lakosokkal,
szívesen meghallgatja a véleményüket. 
A  Határrendészeti  Kirendeltséggel  jó  kapcsolatot  alakított  ki  a  rendőrség.  A
bácsalmási  körzetben található a legtöbb rendőr. Örvendetes, hogy már van a
falunak rendőre. Nagyon nehéz ilyen kistelepülésre körzeti megbízottat találni.
Köszönet illeti meg Szilvási Zsoltot, amiért ideköltözött a településre. Kunbaja
igen szép falu, gratulál hozzá, de ehhez jó közbiztonság is kell. Határ mellett
élünk. Itt nagyjából minden rendben van, a számok ezt mutatják, de nem jó a
számok mögé bújni. A bácsalmási rendőrőrs a felderítésben az elsők között van.
Legújabb programjuk, hogy a rendőrautóval több rendőr is szolgálatot teljesít
december 31-ig. A rendőri jelenlét meghatározó a településen.
A napirendi ponttal kapcsolatban felmerülő kérdésekre válaszol. 

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kéri,  hogy  amennyiben  a  jelenlévő
képviselőknek,  meghívott  vendégeknek,  a  közmeghallgatás  résztvevőinek
kérdése van a napirenddel kapcsolatban,  azt tegyék meg. Miután kérdés nem
hangzott el, következnek a hozzászólások.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Köszönti  a  közmeghallgatás
résztvevőit. A rendőrség évek óta minden évben részletesen beszámol az előző
évben végzett munkáról. Most a 2012. évről kaptak beszámolót. A beszámoló
elhelyezi  a  települést  országos  és  megyei  szinten  is.  Más  forrásból  nincs
rálátásunk az országos statisztikai adatokra. Ezekből az adatokból sok mindenre
lehet következtetni. A bácsalmási rendőrőrs a felderítésben az elsők között van,
ehhez gratulál. Óriási munka van mögötte. Ezt a munkát megköszöni.
A bűncselekmények száma csökkent,  ez megnyugvást jelent. Hatékony volt a
bűncselekmények számának csökkentésére végzett munka. Országos szinten is
jó helyzetben van Kunbaja. A személy elleni bűncselekmény minimális, de a
betörések  száma  igen  magas.  Az  emberek  életkörülményei  rosszak,  ezért
követik el a lopásokat. Az önkormányzatnak és a civil szervezeteknek is van itt
tennivalója.  Örülnek a rendőrségi  24 órás ügyeletnek.  Az a tapasztalat,  hogy
azonnal  intézkednek.  Szilvási  Zsolt  kmb.  jelenlétének  is  örülnek.  Fontosnak
tartja  a  rendőri  jelenlétet.  Megváltozott  a  közbiztonság  helyzete,  amióta  a
községben  él.  Nagyon  lelkiismeretesen  és  odaadással  végzi  s  munkáját.
Határozott a fellépése. A Képviselő-testület is pozitívan értékeli a munkáját. A
parancsnokának is figyelmébe ajánlja ezt.
A  rendőrség  a  civil  szervezetekkel  is  együttműködik,  így  a  mezőőrrel,  a
Polgárőrséggel.  A  polgárőrök  évek  óta  társadalmi  munkában,  teljes
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elkötelezettséggel teszik a dolgukat, együttműködnek a rendőrséggel. Meg kell
nekik köszönni. Kitűnik az összefogás.
A rendőrségnek a civil  szervezetek és a  lakosság közreműködésére  szüksége
van.  Az összefogást  szélesítik,  fontos a  biztonság.  A határőrséggel  egymásra
építve dolgoznak. Megköszöni áldozatos munkájukat.

Szabó Erika képviselő: A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központ nevében
megköszöni Szilvási Zsolt kmb és az egyéb rendőri szervek munkáját. A körzeti
megbízottal  jó  kapcsolatot  tartanak,  havi  rendszerességgel  részt  vesz
megbeszéléseiken,  információt  cserélnek.  Reméli,  hogy  továbbra  is  ilyen  jól
együtt tudnak dolgozni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönetet  mond  a  Rendőrségnek  a
községben  végzett  munkájukért.  Javasolja,  hogy  a  beszámolót  a  Képviselő-
testület fogadja el, és határozatban köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

77/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója 
a Rendőrkapitányság 2012. évi munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Baja
Városi  Rendőrkapitányság  beszámolóját  a  Rendőrkapitányság  2012.  évi
munkájáról, melyet elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Beszámoló a Határrendészet 2012. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  Torma  Sándor  r.  alezredest,
Bácsalmási  Határrendészeti  Kirendeltség  vezetőjét,  és  felkéri  a  beszámoló
előterjesztésére.
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Torma Sándor r. alezredes, Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség vezetője:
Köszöntötte a jelenlévőket. Nehezebb helyzetben vannak, mint a rendőrség. A
határőrség legfontosabb az államhatár biztonságának garantálása, a határőrizet.
Rendőrségi részfeladatokat is végeznek, viszont eljárásokat nem folytatnak le. A
beszámoló tartalmazza a számadatokat.  2013-ban az illegális migránsok száma
négyszeresére nőtt. A határsértők 80 %-a Kunbaja térségében jön át a határon.
A 4 Határrendészeti Kirendeltség közül a bácsalmási Kirendeltség a második.
Felhívja a figyelmet, hogy az illegális migránsok mindenre képesek, ezért ha
gyanús  személyeket  látnak,  a  hatásőrséget  értesítsék.  A  közbiztonság  az
államhatárnál kezdődik. A másik feladatuk a bácsalmási határátkelő, amely 07-
19  óráig  van  nyitva.  Az  elmúlt  időszakban  40  %-kal  nőtt  a  határforgalom.
Szeretnék ezt az átkelőt nemzetközivé tenni 0-24 órás nyitva tartással. 
Megköszöni a határnyiladék tisztításhoz kapott segítséget.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Megerősíti  az  elhangzottakat.  Köszöni  az
együttműködést. A Határőrséggel valóban nem olyan szoros a kapcsolat, mint a
Rendőrséggel, de a meglévő kapcsolat jó.
Mi az oka annak, hogy Kunbaja térségében magas az illegális migráció?

Torma Sándor r. alezredes, Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség vezetője:
Sok  a  földút  a  környéken,  itt  legkönnyebb  bejutni  az  országba.  Most  ez  a
„legfertőzöttebb” térség.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nagyon sokrétű beszámolót kaptak.
Három fő területre csoportosítható a munkájuk. Nem jogi eszközökkel látják el a
feladataikat, elsősorban védelmi feladataik vannak. 
A  tájékoztatóban  szépen  látszik,  hogy  Kunbaját  nagyban  sújtja  az  illegális
migráció.  Ez  valamennyit  csökkent,  ez  mutatja  a  Határőrség  jelenlétét.  Az
elfogások  száma  csökkent,  ezen  belül  a  koszovóiak  létszáma  emelkedett
jelentősen.
Fontosnak tartja az idegen nyelvismeretet, ennek a munka során nagy szerepe
van. A feljelentések számában minimális növekedés tapasztalható,  de ez nem
sok. Örül, hogy a szabálysértések száma csökkent.
A  tájékoztatóból  lehet  látni,  hogy  együttműködnek  a  Rendőrséggel  a
közbiztonság javítása érdekében. Látjuk a jelenlétet a településen, ez visszatartó
erő. A tájékoztatóból kiderül az együttműködés. 
Megköszöni  a  Határőrség  munkáját,  kéri,  hogy  továbbra  is  lelkesedéssel
végezzék a feladataikat.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönetet  mond  a  Határrendészetnek  a
községben  végzett  munkájukért.  Javasolja,  hogy  a  beszámolót  a  Képviselő-
testület fogadja el, és határozatban köszönjék meg a munkájukat.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

78/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Határrendészet 2012. évi 
munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Határrendészet 2012. évi munkájáról szóló beszámolót, melyet elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

A napirendi pont után Franzné Lakner Éva polgármester 5 perc szünetet rendelt
el.

A  szünet  után  a  közmeghallgatással  egybekötött  Képviselő-testületi  ülés
folytatódott.

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Beszámoló Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról, az 
     önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

                  

a./ A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  Bokréta  Művelődés  és
Hagyományőrző Egyesület  elnöke a  mai  ülésen  nem tud részt  venni,  felkéri
Tikviczki Jánosné egyesületi tagot a beszámoló előterjesztésére.

Tikviczki Jánosné a Bokréta Egyesület tagja: A beszámolót annyival egészíti ki,
hogy továbbra is a hagyományőrzés az egyesület célja, és ahogy eddig, ezután is
együtt  kívánnak  működni  a  „Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központtal.

7



Megköszöni  az  Egyesület  részére  nyújtott  segítségért  Franzné  Lakner  Éva
polgármesternek,  Szabó Erika intézményvezetőnek, Szabóné Hebők Anikó és
Simonné Nógrádi Mária IKSZT munkatársaknak.
Tájékoztatja  a  jelenlévőket,  hogy az Egyesület  az  idén 9.  alkalommal,  2013.
szeptember  28-án  megrendezi  a  hagyományos  szüreti  bálat.  Mindenkit
szeretettel várnak.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: A beszámolóból  láthatjuk,  hogy az
Egyesület  10  éve  működik,  látjuk  munkájukat.  A  rendezvényeiket  nagy
lelkesedéssel  szervezik.  Dicséretes,  hogy ebben a korban,  ha kell,  betegen is
elmennek  a  rendezvényekre,  amelyek  hangulata  bizonyítja  összetartozásukat.
Ennek nagy jelentősége van. Megköszöni munkájukat, kívánja, hogy még sokáig
legyenek így együtt.

Szabó  Erika  képviselő: A  Bokréta  Egyesülettel  nagyon  jó  a  kapcsolata  a
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központnak.  Megköszöni,  hogy  minden
rendezvényen részt vesznek. Sokat segítenek, így továbbra is helyet adnak az
Egyesületnek.
 
Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni a Bokréta Egyesület munkáját.
A koruk ellenére aktívan tevékenykednek. Jelen vannak a község életében,  a
rendezvényeken is részt vesznek.  
Javasolja,  hogy  a  Bokréta  Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület
beszámolóját  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg  a
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

79/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző 
Egyesület beszámolója

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Bokréta
Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

b./ A Három Generáció Kunbajáért Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
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     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Bejelenti személyes érintettségét, szavazati
jogával  élni  kíván  a  személyes  érintettség  miatti  döntésből  való  kizáráskor,
valamint a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2012. évi munkájáról szóló
beszámoló elfogadásakor is, vagyis mindkét esetben. 

Aki egyetért azzal,  hogy személyét egyik esetben se zárják ki a szavazásból,
kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

80/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Franzné Lakner Éva polgármester
döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt  –  nem  zárja  ki  Franzné  Lakner  Éva  polgármestert  sem  a  személyes
érintettség miatti döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a
Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2012. évi munkájáról szóló beszámoló
elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Szabó  Erika  képviselő: Bejelenti  személyes  érintettségét,  de  élni  szeretne
szavazati jogával mindkét esetben. Szavazni kíván a személyes érintettség miatti
döntésből való kizáráskor, valamint a Három Generáció Kunbajáért Egyesület
2012. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásakor is, vagyis mindkét esetben.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Aki  egyetért  azzal,  hogy  Szabó  Erika
képviselőt egyik esetben se zárják ki a szavazásból, kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

81/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Szabó Erika képviselő
döntéshozatalból történő kizárása.
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Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt – nem zárja ki Szabó Erika képviselőt sem a személyes érintettség miatti
döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a Három Generáció
Kunbajáért  Egyesület  2012.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló  elfogadásával
kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ismerteti  a  jelenlévőkkel  az  Egyesület
beszámolóját. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyesületnek hány tagja van?

Franzné Lakner Éva polgármester: 13 bejegyzett tagja van.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyesület arra törekszik, hogy a
szabadidő hasznos eltöltését biztosítsa kirándulásszervezéssel stb. Ezt a munkát
meg  kell  köszönni,  mert  dolgoznak  azon,  hogy  a  rendezvényeik  sikeresek
legyenek.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2012. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja
el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

82/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért 
Egyesület 2012. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2012. évi munkájáról szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

c./ Német Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
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     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Nagy  István  a  Német
Hagyományőrző Egyesület elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Nagy István a Német Hagyományőrző Egyesület elnöke: Ismertette az Egyesület
beszámolóját a jelenlévőkkel. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A gázszámlatartozást  hogyan lehet
lerendezni?

Nagy  István  a  Német  Hagyományőrző  Egyesület  elnöke: A  Német
Hagyományőrző  Egyesület  és  a  Kunbajai  Német  Önkormányzat  működési
támogatást kap, ezt az összeget erre fordítják. Most az ősz folyamán ki tudják
fizetni a tartozást.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Német Hagyományőrző Egyesület
munkáját  ismerjük,  Nagy  István  munkáját  is  ismerjük.  Ollmann  József
tevékenykedett  a  német  kisebbség  érdekében,  halála  után  Nagy  István  viszi
tovább ezt a feladatot.
A  Kunbajáról  elszármazottak  is  kérik  felvételüket  a  Német  Hagyományőrző
Egyesületbe. Itt a régi emlékeket fel lehet eleveníteni. Az Egyesületnek sok szép
rendezvénye volt, csereüdültetés stb. Megköszöni az Egyesület és Nagy István
munkáját. 

Nagy István a  Német  Hagyományőrző Egyesület  elnöke: A dicséret  Tokodi-
Kocsi  Hajnalkát  és  Szűcsné  Kiss  Zsuzsannát  is  illeti,  ők  végzik  a  szervező
munkát.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  Egyesületben  benne  van  az  ő
munkájuk is.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  a  Német  Hagyományőrző
Egyesület  munkáját.  Ápolják  a  sváb  hagyományokat.  A  gyerekek  lelkesen
mennek a németországi csereüdültetésre, a német gyerekek pedig pünkösdkor
jönnek vissza.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Német Hagyományőrző Egyesület 2012.
évi  munkájáról  szóló  beszámolót  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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83/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Német Hagyományőrző Egyesület
2012. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Német
Hagyományőrző  Egyesület  2012.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

d./ A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Szabó  Lászlót  a  Nyugdíjasok
Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó László az Egyesület elnöke: A beszámolóban tömören minden leírt, várja
a kérdéseket, hozzászólásokat.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  Egyesület  50.000  Ft  önkormányzati
támogatásban részesült, ebből 25.000 Ft útiszámla volt. Egyet ért az elnök úr?

Szabó László az Egyesület  elnöke:  Igen,  50.000Ft támogatásban részesültünk
összesen.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Nyugdíjasok  Egyesülete  és  a
Mozgáskorlátozottak Egyesülete régóta működő és együttműködő egyesületek.
Az évek során már bizonyítottak. Sok rendezvényen részt vesznek, Kunbajának
szerezve  ezzel  dicsőséget.  Találkozókat  tartanak  más  települések  nyugdíjas
egyesületeivel.  Látszik  rajtuk  a  lelkesedés,  látszik,  hogy  milyen  izgalommal
vesznek részt egy-egy rendezvényen. Köszöni a lelkes munkát. Az egészségüket
őrizzék meg, minél tovább maradjanak együtt.

Szabó Erika képviselő: Az idén két alkalommal rövid látogatást tett a Nyugdíjas
Egyesületnél. Az egyesületnek otthont adó épületet szépen rendbe hozták. Sok
energia  és  munka  van  benne.  Az  egyesületi  tagok  részt  vesznek  a  községi
rendezvényeken is. További jó munkát kíván nekik.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  az  Egyesület  2012.  évi
munkáját.  Gratulál  a  tevékenységükhöz.  Rendszeresen  részt  vesznek  a
rendezvényeken.  Sok  sikert  és  szép  eredményeket  kíván  a  továbbiakban.
Javasolja,  hogy  a  Nyugdíjasok  Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete
munkájáról  szóló  tájékoztatót  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban
köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

84/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Nyugdíjasok Egészségmegőrző 
Kunbajai Egyesülete munkájáról 

A Képviselőtestület  az előterjesztéssel  megegyezően elfogadja a Nyugdíjasok
Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

e./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Szabó Lászlót a Mozgáskorlátozottak
Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó László az Egyesület elnöke: A beszámolóban tömören mindent leírt, várja
a kérdéseket, hozzászólásokat.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  Egyesület  50.000  Ft  önkormányzati
támogatásban részesült, ebből 25.000 Ft útiszámla volt. Egyet ért az elnök úr?

Szabó László az Egyesület  elnöke:  Igen,  50.000Ft támogatásban részesültünk
összesen.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyesület milyen oktatást végez?

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: A  tagok  közül  néhányan  számítógépes
oktatáson vettek részt.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  idén  is  megrendezik  a  népzenei
találkozót?

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: Ha  az  idén  kapnak  támogatást,  akkor
megrendezik.  Ez  már  a  16.  vagy  17.  rendezvényük  lenne.  Nagyon  sokan
szeretnének jönni a találkozóra.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Milyen rehabilitációs foglalkoztatást
végeznek?

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: Kézműves  foglalkozásokon  különböző
tevékenységeket végeznek, pl. szőnyegszövés. Ezt társadalmi munkában teszik,
önfoglalkoztatással.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  előző  napirendi  pontnál  már
elmondta a véleményét, hiszen a két egyesület minden téren együttműködik. A
két beszámoló fedi egymást. Fontosnak tartja, hogy a tagokkal a rehabilitációs
lehetőségeket  ismertetik, mivel sok volt a változás.  Sokan kerültek hátrányos
helyzetbe  a  rehabilitációs  jogszabályok  változása  miatt.  A  rehabilitációs
foglalkoztatást is nagyon fontosnak tartja. A Centrál-Mentál Nonprofit Kft. 48
csökkent munkaképességű embert foglalkoztat. Ez óriási lehetőség ezeknek az
embereknek. Eleinte sok volt az ellendrukker, de már 8 éve működnek. Mindent
megtesznek, hogy hosszú távon tudjanak működni.
Megköszöni a Mozgáskorlátozottak Egyesületének a munkáját.

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: A  MEOSZ  és  a  MET  képzést  tart  a
jogszabályváltozásokról, ezeken a képzéseken rendszeresen részt vesznek, napi
információkat kapnak.

Szabó  Erika  képviselő: Látta  az  egyesület  kézműves  munkáit,  javasolja
mindenkinek, hogy tekintsék meg, mert értékes munkákat láthatnak.

Franzné Lakner Éva polgármester: Köszöni az elmúlt évben végzett munkát. A
Nyugdíjas  Egyesület  és  a  Mozgáskorlátozottak  Egyesülete  együtt  dolgozik,
szinte  összemosódik.  Valóban  az  Egyesület  tagjai  sok  értékes  kézimunkát
készítettek, gratulál hozzá. 
Javasolja,  hogy a Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete munkájáról szóló
beszámolót  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg  a
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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85/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Mozgáskorlátozottak Kunbajai 
Egyesülete munkájáról 

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a
Mozgáskorlátozottak  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

f./ Polgárőr Egyesület beszámolója
    Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Korda Istvánt a Polgárőr Egyesület
elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Korda István a Polgárőr Egyesület elnöke: Megköszöni az önkormányzatnak és
mindenkinek a segítségét,  aki  az Egyesületüket  támogatja.  Most  a Nyugdíjas
Egyesület otthonában kaptak helyet,  ott tartják összejöveteleiket.  Több kérése
ill. javaslata van a Képviselő-testület felé:

- az önkormányzat konyhakertjét meg kellene világítani;
- a házaló árusok ellen kellene az önkormányzatnak egy rendeletet alkotni,

mivel  járják  a  falut,  erőszakosak,  zaklatják  a  lakosságot.  Ez  rontja  a
közbiztonságot.

- lomtalanítási  időszakban  megjelennek  a  faluban  vidékről  fémhulladék
gyűjtők,  akik széttúrják a  kirakott  hulladékot,  szemetelnek.  Ez ellen is
kellene valamit tenni.

- sok  közlekedési  tábla  hiányzik  a  faluban,  több  helyen  elsőbbségadás
kötelező tábla hiányzik, ez balesetveszélyes így.

Franzné Lakner Éva polgármester: Többen hiányolták az utcanév táblákat, ezek
az idei télen elkészülnek. Lehet, hogy rutinból vezet, de nem vette észre, hogy
hiányzik  közlekedési  tábla.  A  KPM-el  kell  egyeztetni  és  megvásárolni  a
közlekedési táblákat.

Racsmány  János  köztisztviselő,  műszaki  ügyintéző: A  felügyelet  korábbi
Képviselőtestület  működése  alatt  jelezte,  hogy  hol  hiányoznak  közlekedési
táblák. Meg is rendelték, de pénzügyi okok miatt nem valósult meg. Kb. 50 tábla
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hiányzik  a  településen.  Egy  tábla  oszloppal  együtt  kb.  15.000  Ft  volt.  A
legfontosabb helyekre kellene kitenni a hiányzó táblákat.

dr. Lovas László képviselő: A KPM utak mentén kellene pótolni a közlekedési
táblákat.

Racsmány János köztisztviselő, műszaki ügyintéző: A konyhakert megvilágítása
kb. 1 millió Ft-ba kerülne, utána pedig az üzemeltetést kell fizetni.

dr.  Lovas László képviselő: Mozgásérzékelővel  kell  ellátni,  hogy csak akkor
világítson, ha mozgást érzékel.

Racsmány  János  köztisztviselő,  műszaki  ügyintéző: Nem  látott  még  olyan
konyhakertet, amely 6-8 ha-os, és meg van világítva.

Franzné Lakner Éva polgármester: A házalók ellen a körzeti megbízott mit tud
tenni?

Szilvási  Zsolt  r.zls.  körzeti  megbízott: Önkormányzati  rendeletre  tudna
intézkedni. Több településen ki van téve a tábla, hogy a házaló kereskedés tilos.
Az  új  szabálysértési  törvényben  nincs  róla  szó,  nem  tudja,  hogy  az
önkormányzatnak hagytak-e kiskaput.

Franzné Lakner  Éva polgármester: A rendeletalkotás  szabályainak  utána kell
nézni.

Szilvási  Zsolt  r.zls.  körzeti  megbízott: A  lomtalanítással  kapcsolatban  a
hulladékgazdálkodási  törvény rendelkezik arról,  hogy ki  szállíthat  hulladékot,
hogyan,  stb.  Ha kiteszik a hulladékot a  ház elé,  és  azt  elviszik,  az  lopásnak
számít.  A  fémhulladék  gyűjtőkkel  szemben  helyszíni  bírságot  alkalmaztak
(50.000  Ft  alkalmanként).  Az  idén  eredményes  volt  az  akció,  nem  jöttek
vidékről hulladékosok, nem volt nagy probléma ezzel.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Fel  fogják  mérni  a  hiányzó  közlekedési
táblákat, és legalább a legfontosabb helyekre kiteszik. A házalókkal kapcsolatos
önkormányzati  rendelet  megalkotásával  kapcsolatban  utánanéznek  a
lehetőségeknek. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Kunbajai  Polgárőr  Egyesület
beszámolóját igen részletesnek tartja. Reális képet ad a tevékenységükről. Az
egyesület  22  éve  működik.  A  beszámolójukat  minden  évben  tárgyalja  a
Képviselő-testület.  A  lakosság  és  az  önkormányzat  hálával  tartozik  a
munkájukért. Ezt a munkát társadalmi munkában, és hivatásszeretettel végezni
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nagy elismerést érdemel. Korábban Kovács Mihály volt az egyesület vezetője,
nagy lelkesedéssel  végezte  ezt  a  munkát,  most  Korda  István teszi  ugyanígy.
Hálásan köszöni a munkát. Kívánja, hogy továbbra is így védjék a települést.

Pálosi Jánosné képviselő: Barnáné dr. képviselő asszony már mindent elmondott
az egyesületről. Véleménye szerint is a beszámoló mindenre kiterjedő. Sokszor
találkozik este a szolgálatban lévő polgárőrökkel. Szép feladatnak tartja, és ezt a
feladatot  társadalmi  munkában  végzik.  A  körzeti  megbízottal  is
együttműködnek.  Köszöni  a  munkájukat.  A  házaló  kereskedés  egy  korábbi
képviselő-testületi ülésen már felmerült, tárgyaltak róla.

Szilvási  Zsolt  r.zls.  körzeti  megbízott: Megköszöni  a  polgárőrök  munkáját.
Együttműködnek,  hiszen  együtt  szerveznek  szolgálatot  a  polgárőrökkel.  Van
olyan  akció,  amikor  2  rendőr  van  szolgálatban,  és  csatlakoznak  hozzájuk  a
polgárőrök is. Számíthatnak rájuk, ha probléma merül fel.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az önkormányzat és a polgárőrség között is
jó  a  kapcsolat.  A  polgárőrök  magas  óraszámban  teljesítenek  szolgálatot.
Legutóbb  a  falunapon  biztosítottak  szolgálatot,  amiért  köszönet  illeti  őket.
További sok sikert kíván a Kunbajai Polgárőr Egyesületnek.
Javasolja,  hogy  az  Egyesület  beszámolóját  a  Képviselőtestület  fogadja  el,
határozatban is köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

86/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 
2012. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Polgárőr  Egyesület  2012.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  és  megköszöni
eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

g./ Sportegyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Nagy  Istvánt,  a  Kunbajai
Sportegyesület elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Nagy  István  a  Kunbajai  Sportegyesület  elnöke: Ismertette  az  Egyesület
beszámolóját a jelenlévőkkel. 

Pálosi  Jánosné  képviselő: A  beszámolót  nagyon  jónak  tartja.  Jó  úton  halad
Kunbaján a sportélet. Jónak tartja azt, hogy szakemberek vannak a vezetésben,
ha valaki megbetegszik, tudják pótolni. A sportolók sikeresek, jó eredményeket
érnek el, pl. asztalitenisz. Köszönet érte.

Szabó Erika képviselő: Mivel a futballpálya mellett lakik, nagyon sokszor látja,
hogy sokat foglalkoznak a gyerekekkel Szalai Tibor, Varga Mihály és Wettstein
Gábor. Kéri az SE vezetőjét, tolmácsolja feléjük a köszönetét.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Sportegyesület  elnöke  régóta
foglalkozik a sporttal. A beszámolójában szakosztályonként értékelte a munkát.
Örvendetesnek  tartja,  hogy  az  utánpótlás  50  főre  gyarapodott.  A  Bozsik
programban való benevezést óriási dolognak tartja. Szívvel-lélekkel csinálják.
Az  asztalitenisz  szakosztályt  nemzetközi  hírű  edző  vezeti.  Az  NB-III-ban
komoly eredményeket értek el. Kern Istvánnak nagy érdeme van ebben.
A  csúszókorong  szakosztály  nemzetközi  hírnévre  tett  szert,  Halla  Péter
válogatott lett. A szakosztály tagjai a szabadidejüket áldozzák fel a sportért.
Minden szakosztályvezetőt  és a segítőket is elismerés és köszönet illeti  meg.
Ismerjék el a munkájukat, az SE elnök tolmácsolja feléjük az elismerést. 

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  a  Sport  Egyesület  és  a
szakosztályok  munkáját.  A  Sport  Egyesület  és  az  önkormányzat  között  jó
kapcsolat  alakult  ki.  Példaértékűnek  tartja  az  Egyesület  teljesítményét.  A
fiatalok hasznos időtöltésére törekednek. Magas színvonalon folyik a sportélet.

Elmondható,  hogy Kunbaján nemcsak a  sportélet  aktív,  de aktív  civil  élet  is
folyik. Van kézimunka szakkör is. A községben legalább 10 csoport működik, és
az egyház is. Mindenki magas színvonalon tevékenykedik. Köszönet az egész
éves munkájukért.

Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  Kunbajai  Sportegyesület  2012.  évi
munkájáról  szóló  beszámolót  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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87/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület 
munkájáról

A  Képviselő-testület  az  előterjesztéssel  egyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Sportegyesület beszámolóját és megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 2012. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkérte Simonné Nógrádi Mária kulturális
szervezőt, hogy az IKSZT beszámolóját terjessze elő.

Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező: Köszöntötte a megjelenteket, majd
ismertette az IKSZT munkájáról készült beszámolót. Kiegészítésként elmondja,
hogy köszönet illeti meg az óvodás és iskolás korosztályú gyerekeket, a Bokréta
Egyesületet, a Nyugdíjasok Egyesületét és a Mozgáskorlátozottak Egyesületét,
mert bármilyen rendezvény van a Közösségi Házban, azon részt vesznek.
A könyvtári ellátás folyamatosan működik. Az olvasók száma sajnos csökken. A
mozgókönyvtár által sok új könyvet kapnak.
A TÁMOP program az  eMagyarország  programhoz kapcsolódik.  A program
célja az informatikai analfabétizmus csökkentése és nyelvi képzés szervezése. A
program 1,5 éves. Közel 50 főt regisztráltak már. A tanfolyam még nem indult
be. Hátrányos helyzetű településen a képzés 2 %-a a fizetendő díj. Reméli, hogy
az ősz folyamán mindkét tanfolyamot indíthatják. Hely még van, pár fő még
jelentkezhet.

Pálosi Jánosné képviselő: Mindkét tanfolyamra regisztrált. Tőle sokan kérdezték
már, hogy mikor indulnak a tanfolyamok.

Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező: Mindenkit időben értesíteni fognak.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Igen  részletes  beszámolót  kaptak.
Ismertették  a  tárgyi  és  személyi  feltételeket.  A  két  kulturális  szervező
pedagógus,  és  ezt  a  feladatot  tökéletesen  el  tudják  látni,  van  tapasztalatuk.
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Kötelező feladatot  és  önként  vállalt  feladatot  is  ellátnak,  ezzel  összefogják  a
község  lakosságát.  A  közösségi  munka  a  civil  szervezetekkel  összefonódik.
Egy-egy  rendezvény  megszervezésében  a  két  kulturális  szervezőnek  nagy
szerepe van. Itt  mindig színvonalasak a rendezvények, ehhez tapasztalat  kell.
Köszöni  mindkettőjük  munkáját.  Továbbra  is  hivatástudattal  végezzék
munkájukat.

Szabó  Erika  képviselő: Részt  vesz  valamennyi  községi  rendezvényen.  Volt
olyan műsor,  amely  olyan megható volt,  hogy jó értemben még a „hideg is
kirázta”. A szervezők szépen összefogják a műsorokat.

Mogyorósiné  Pálosi  Tímea  mb.  óvodavezető: Megköszöni  az  IKSZT-nek  az
óvodához  való  hozzáállását.  Teret  adnak  az  óvodás  rendezvényeknek  a
Közösségi Házban. Az óvodások pedig mindig nagy buzgalommal készülnek a
rendezvényekre. 
A Sport Egyesületnek megköszöni, hogy számítanak az ovisokra. Szeretné, ha
az óvodás lányoknak lehetne valamilyen mozgással kapcsolatos tevékenységet
indítani. A többi egyesületnek is megköszöni, hogy számítanak az óvodásokra,
hívják őket. További jó munkát kíván.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni az IKSZT dolgozók munkáját.
Nemzeti ünnepek alkalmával igen magas színvonalú műsorokat állítanak össze.
A civil szervezeteknek teret adnak rendezvényeikhez. Keressék a szervezőket,
ide  bármikor  jöhetnek.  Komoly  civil  önszerveződés  folyik  Kunbaján,  és
mindenkinek teret adnak.
Javasolja,  hogy a Képviselő-testület  az Integrált  Közösségi  Színtér  2012.  évi
munkájáról  szóló  beszámolót  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

88/2013.(IX.4.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 
2012. évi munkájáról.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  az  Integrált
Közösségi Színtér 2012. évi munkájáról szóló beszámolót, és megköszöni eddig
végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ Bejelentések 

Franzné Lakner Éva polgármester: A napirendi ponthoz nincs bejelentése. 

Miután  több  napirendi  pont  nem  volt,  a  polgármester  megköszönte  a
jelenlévőknek  a  megjelenést,  és  a  Képviselő-testület  közmeghallgatással
egybekötött ülését 2015 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szöllősi Csaba
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Barnáné dr. Jámbor Dominika
képviselő
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